
Stand van zaken Analyse BAR-organisatie.
Zoals met u afgesproken stuur ik u voor de vergadering mijn bijdrage voor betreffende de “Stand van 
zaken Analyse BAR-organisatie”.
Voor wat betreft pijler 1 kan ik de commissie melden dat Berenschot inmiddels alle gesprekken heeft 
gevoerd.
Er zijn gesprekken gevoerd binnen de drie gemeenten met onder andere de fractievoorzitters, de 
colleges van burgemeester en wethouders, het dagelijks bestuur van de BAR-Organisatie, 
maatschappelijke partners en ondernemers. Tevens hebben de raadsleden een enquête ontvangen 
van Berenschot. Binnenkort worden de bevindingen met het dagelijks bestuur gedeeld. Tevens wordt 
er momenteel gewerkt aan een medewerkersonderzoek (MO). De conclusies van de externe 
onderzoeken en het MO zullen deel uitmaken van de uiteindelijke analyse.

Voor wat betreft pijler 2 kan ik de commissie melden dat er op 19 maart een bijeenkomst is geweest 
met de drie colleges. Tijdens deze bijeenkomst hebben we het proces uitgewerkt om te komen tot 
een Nota van Bevindingen. In deze Nota van bevindingen staan feiten en cijfers uit verschillende 
bronnen zoals CBS en Waar staat je gemeente. Tevens zullen er werkgroepen, bestaande uit twee 
wethouders en de gemeentesecretaris, gevormd worden. Zij zullen in een andere gemeente 
interviews houden met onder andere maatschappelijke partners en ondernemers en deze input 
verwerken in de Nota van Bevindingen.
Na de zomer willen we hierover met de gezamenlijke raden in gesprek. Hiervoor zal de raad een 
uitnodiging ontvangen.
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